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 Kiinteistöosakeyhtiö Sysmän Vuokratalojen hallituksen jäsen 

Timo Seppänen kertoi kunnanhallitukselle vuokrataloyhtiön 
ajankohtaisista asioista. 
 
Jäsen Mika Järvinen ehdotti, että kunnassa palataan 
toimielinten kokouksissa normaaliin kokousmenettelyyn. (Liite) 
 
Jäsen Mika Järvinen teki Olavin toimintakeskuksen kauppaan 
liittyvän ehdotuksen. (Liite) 


